



As patron of the Alcuin Society, I am delighted to extend congratulations to the winners of the 2015 Alcuin Awards for Excellence in Book Design in Canada.

At a time when just about anything can be found online and electronically, I believe it is important that we keep the book arts alive and celebrate these works that unlock doors onto unknown worlds.

To that end, the Alcuin Society is the only organization in the country dedicated to the full range of interests related to the beauty of books. Be it publishing, book design and production, papermaking, calligraphy or illustration, this organization's members have nurtured and shared the passion exuded by Geoffrey Spencer when he founded the Society over 50 years ago.

Some of the world's greatest authors, translators and illustrators call Canada home, and it is thanks to the creative talents of graphic designers that we can explore their world and see it in a new light.

Thank you all for your outstanding work!

*His Excellency the Right Honourable*

DAVID JOHNSTON

À titre de président d'honneur de la Société Alcuin, je suis ravi de féliciter les lauréates et lauréats des Prix 2015 pour l'excellence de la conception graphique du livre au Canada.

En une ère où pratiquement tout est accessible en ligne et électroniquement, j'estime qu'il est important de maintenir bien vivants les arts du livre et de faire briller ces œuvres qui ouvrent des univers entiers aux lecteurs.

À cet effet, la Société Alcuin est la seule organisation au pays dédiée à toute la gamme des intérêts relatifs à la beauté du livre. Qu'il soit question d'édition, de conception ou de production, du papier, de calligraphie ou d'illustration, ses membres ont su cultiver et transmettre la passion qu'entretenait son fondateur, monsieur Geoffrey Spencer, lorsqu'il a créé la Société il y a plus de 50 ans.

Certains des plus grands auteurs, traducteurs et illustrateurs au monde proviennent du Canada, et c'est grâce à la créativité des concepteurs graphiques que nous pouvons explorer leur monde et l'imaginer sous un nouveau jour.

Merci à tous pour votre formidable travail!

*Son Excellence le très honorable*

DAVID JOHNSTON